
 

Αθήνα, 24 Νοεμβρίου 2020 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τον Υπουργό Οικονομικών 

 

Θέμα: «Κλείσιμο του υποκαταστήματος της Εθνικής Τράπεζας στην πόλη του 
Αμυνταίου της ΠΕ Φλώρινας εν μέσω πανδημίας και βίαιης 
απολιγνιτοποίησης» 

Τις τελευταίες μέρες διακινούνται δημοσιεύματα που αφορούν στο κλείσιμο 
σαράντα ένα (41) υποκαταστημάτων της Εθνικής Τράπεζας της Ελλάδος σε περιοχές 
της Αθήνας αλλά και απομακρυσμένες περιοχές της περιφέρειας. Μάλιστα, 
πρόσφατα καταθέσαμε την υπ’ αριθμ. 1757/13-11-2020 Ερώτησή μας, στην οποία 
επισημαίνουμε τις συνέπειες και την συρρίκνωση που οδηγείται η Εθνική Τράπεζα 
της Ελλάδος πανελλαδικά.  

Μία από αυτές τις περιοχές που φέρεται ότι θα χάσει το ένα εκ των δύο 
καταστημάτων τραπεζών που την εξυπηρετούν είναι η πόλη του Αμυνταίου της 
Περιφερειακής Ενότητας Φλώρινας. Δημοσιεύματα πλέον αναφέρουν και την τελική 
ημερομηνία του κλεισίματος του καταστήματος, ήτοι την 11η Δεκεμβρίου 2020.  

Όπως γνωρίζετε, η περιοχή του Δήμου Αμυνταίου κατοικείται από περίπου 
15.000 πολίτες και είναι σχεδόν αδύνατον να εξυπηρετείται μόνο από ένα κατάστημα 
τράπεζας. Επιπλέον, δεν έχει απομείνει κανένα υποκατάστημα τράπεζας στις 
εικοσιπέντε (25) τοπικές κοινότητες του Δήμου και πολλές από αυτές μάλιστα, 
βρίσκονται σε ορεινές και απομακρυσμένες περιοχές.  

Ακόμη, ως γνωστόν,  η ευρύτερη περιοχή του Αμυνταίου Φλώρινας φημίζεται 
για την μεγάλη αγροτική παραγωγή της, την οινοπαραγωγή με τις διεθνούς φήμης 
ετικέτες κρασιών, με τα περισσότερα εκ των παραγόμενων προϊόντων να αποτελούν 
εξαγώγιμη ύλη και να απαιτούν εμπορικές, τραπεζικές συναλλαγές και 
χρηματοπιστωτικές διευκολύνσεις.  

Τέλος, σε ένα ασφυκτικό πλαίσιο βίαιης απολιγνιτοποίησης, που για το 
Αμύνταιο και την ευρύτερη περιοχή του ήδη πραγματοποιείται, είναι αδιανόητο να 
υποβαθμίζεται περεταίρω η οικονομική λειτουργία του τόπου και μάλιστα εν μέσω 
πανδημίας.  

Επειδή η περιοχή του Αμυνταίου θα παραμείνει με μόνο ένα κατάστημα 
τράπεζας και πρόκειται να παρατηρηθεί συνωστισμός και σοβαρή δυσλειτουργία 
στην εξυπηρέτηση των πολιτών, αφού ο γηρασμένος πληθυσμός αδυνατεί να 
συνδιαλλαχθεί ηλεκτρονικά, 

Επειδή η περιοχή του Αμυνταίου στηρίζει ουσιαστικά την αγροτική 
παραγωγή και ορίζεται ως μεγάλη εξαγωγική-εμπορική δύναμη της Περιφερειακής 
Ενότητας Φλώρινας, 

Επειδή η περιοχή του Αμυνταίου για χρόνια στήριξε το μεγάλο 
εκβιομηχανιστικό εγχείρημα της ΔΕΗ και κουβάλησε στις πλάτες της την ενεργειακή 
παραγωγή της Ελλάδας, 

Επειδή κρίνεται υποκριτικό το γεγονός να αφήνονται στο έλεος τους χιλιάδες 
δανειολήπτες και καταθέτες μιας περιοχής που απολιγνιτοποείται βίαια, όταν οι 
τράπεζες και τα καταστήματα τους θα έπρεπε να φροντίσουν για την εξυπηρέτηση 
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των πολιτών σε επενδυτικές ευκαιρίες για την υποτιθέμενη ανάπτυξη που επικαλείται 
το ΣΔΑΜ (Master Plan) και  

Επειδή το συγκεκριμένο κλείσιμο καταστήματος τράπεζας παραπέμπει και 
οδηγεί για ακόμα μία φορά σε απώλεια θέσεων εργασίας και ενδέχεται οι 
εναπομείναντες/ουσες υπάλληλοι του εν λόγω καταστήματος να αναγκαστούν να 
μετατεθούν σε άλλες περιοχές,  

 
Ερωτάται ο κος. Υπουργός: 
 
1. Σε ποιες άμεσες ενέργειες θα προβεί, ώστε να αποτρέψει την 

περαιτέρω υποβάθμιση της περιοχής του Δήμου Αμυνταίου 
Φλώρινας, στην οποία θα οδηγήσει το κλείσιμο του 
υποκαταστήματος της Εθνικής Τράπεζας της Ελλάδος;  

2. Στο πλαίσιο της βίαιης απολιγνιτοποίησης που υλοποιεί και με 
δεδομένο ότι η περιοχή του Αμυνταίου υφίσταται ήδη τις επιπτώσεις 
της, πως θα διευκολύνει την κατάθεση επενδυτικών προτάσεων και 
λήψης επιχορηγήσεων, χωρίς την απαιτούμενη ύπαρξη 
καταστήματος Εθνικής τράπεζας της Ελλάδος σε όλη την πόλη του 
Αμυνταίου;   

3. Κρίνει πως ένα μόνο κατάστημα τράπεζας μπορεί να εξυπηρετήσει 
αυτά τα δεδομένα και μάλιστα εν καιρώ πανδημίας;   

 
 

Η ερωτώσα Βουλευτής 
 

Θεοπίστη (Πέτη) Πέρκα 




